
 
Rada Miejska  

w Rakoniewicach 
 
 

PROTOKÓŁ  Nr  II/2006  
 
 
 
z II Sesji V kadencji Rady Miejskiej w Rakoniewicach, która odbyła się w dniu  

06 grudnia 2006r., w sali Wielkopolskiego Muzeum PoŜarnictwa w Rakoniewicach,  

ul. Kościelna 1. 

 

Obrady rozpoczęto w dniu 06 grudnia 2006r. o godz. 13:00, 

zakończono w dniu 06 grudnia 2006r. o godz. 14:50. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji wzięło udział 15 radnych, 

nieobecnych - 0 radny. 

Radni nieobecni nieusprawiedliwieni : 

- 0 

Radni, którzy nadesłali usprawiedliwienia : 

- 0 

 

Spoza Rady udział w sesji wzięli : 

1. Józef Jerzy Sieradzan – Burmistrz Rakoniewic, 

2. Jarosław Marciniak – Sekretarz Gminy, 

3. Teresa Kmiecik - Skarbnik Gminy, 

4. ElŜbieta Fórmanowicz – Radca Prawny, 

5. Paweł Sobecki – Kierownik Wydziału Gospodarki Gminnej, 

6. Leonard Szmatuła – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej Mieszkaniowej 

Wodociągów i Kanalizacji w Rakoniewicach, 

7. Mariusz Zgaiński – Przewodniczący Rady Powiatu Grodziskiego,  

8. GraŜyna Willmann – Wicestarosta Powiatu Grodziskiego, 

9. Dyrektorzy zespołów szkolnych z gminy Rakoniewice,  

10. Sołtysi. 
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Porządek obrad Sesji 

 
1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Ślubowanie nowo wybranego Burmistrza. 
4. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach. 
5. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
8. Podjęcie Uchwał w sprawie : 

a) ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady, 
b) nabycia działki do zasobów mienia komunalnego Gminy Rakoniewice (dot. Jabłonny), 
c) nabycia działki do zasobów mienia komunalnego Gminy Rakoniewice (dot. 

Rakoniewic) – wykreślono z porządku obrad, zgodnie z przyjętym wnioskiem, 
d) określenia wysokości bonifikat przy sprzedaŜy lokali mieszkalnych w budynku 

stanowiącym własność Gminy Rakoniewice na rzecz najemców, 
e) określenia wysokości bonifikat przy sprzedaŜy lokalu mieszkalnego w budynku 

stanowiącym własność Gminy Rakoniewice na rzecz najemcy, 
f) nadania nazw ulic w mieście Rakoniewice, 
g) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w skład 

którego wchodzą działki oznaczone numerami geodezyjnymi 331, 332, 333, 334, 
335/1, 335/2 połoŜone w miejscowości Rakoniewice, 

h) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w skład 
którego wchodzą działki oznaczone numerami geodezyjnymi 19/9, 19/10, 942/1, 20/2, 
972/1, 972/2, 1015, 941/2, 941/1, 940/1, 17/2, 1014, 1013, 14/3, 14/4, 15, 971, 970, 
969, 968, 967, 966, 965 oraz części działek 943, 935, 942 połoŜone w miejscowości 
Rakoniewice, w rejonie ulic Ks. R. Dadaczyńskiego i Rzemieślniczej, 

i) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w skład 
którego wchodzą działki oznaczone numerami geodezyjnymi 795/2, 795/3, 795/5, 
795/6 połoŜone w miejscowości Rostarzewo przy ul. Polnej, 

j) ustalenia stawek podatku od nieruchomości,  
k) wynagrodzenia dla Burmistrza Rakoniewic, 
l) zmiany w budŜecie miasta i gminy Rakoniewice na 2006r. 

9. Wolne wnioski i informacje. 
10. Zakończenie obrad. 
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Ewidencja uchwał przyjętych na sesji Ewidencja sprawozdań z wykonania uchwał Rady 

Przyjęto uchwały Sprawozdanie z wykonania uchwał 

Nr uchwały Na której stronie 

protokołu 

Nr uchwały, której 

dotyczy sprawa 

Na której stronie 

protokołu 

II/7/2006 

II/8/2006 

II/9/2006 

II/10/2006 

II/11/2006 

II/12/2006 

II/13/2006 

II/14/2006 

II/15/2006 

II/16/2006 

II/17/2006 

 

str.   9 - 10 

str. 11 - 12 

str. 12 - 13 

str. 13 - 14 

str. 14 

str. 14 - 15 

str. 15 – 16 

str. 17 

str. 17 – 19 

str. 19 – 20 

str. 20 - 24 
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Przebieg II Sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach 

z dnia 06 grudnia 2006r. 

 

Pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia Sesji dokonał pan Gerard Tomiak – Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Rakoniewicach. Powitał radnych, Burmistrza Rakoniewic, uczestników spoza Rady m.in.  

panią GraŜynę Willmann, która (o czym poinformował Przewodniczący) na wczorajszej Sesji 

Rady Powiatu została wybrana na Wicestarostę Powiatu, pana Mariusza Zgaińskiego – 

Przewodniczącego Rady Powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych, dyrektorów 

zespołów szkolnych, sołtysów. 

Stwierdzając prawomocność obrad Przewodniczący poinformował, Ŝe na ustawowy skład  

15 radnych w Sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada moŜe 

obradować i podejmować Uchwały. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Pkt 2. Ustalenie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o wykreślenie z proponowanego porządku obrad 

podjęcia Uchwały w sprawie nabycia działki do zasobów mienia komunalnego Gminy 

Rakoniewice (dot. Rakoniewic) tj. w pkt 8 podpunkt c). Wyjaśnił, Ŝe radni na wspólnym 

spotkaniu postanowili, iŜ Uchwałę tę ewentualnie podejmą po sporządzeniu operatu 

szacunkowego i po wstępnych negocjacjach z właścicielem działki. Przewodniczący dodał,  

Ŝe pojawiło się alternatywne rozwiązanie tego problemu i radni postanowili na razie 

wstrzymać się od podjęcia przedmiotowej Uchwały.  

 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś z radnych chciałby równieŜ wystąpić z wnioskiem  

o dokonanie zmian w proponowanym porządku obrad ? 

 

Radni nie zgłosili Ŝadnych wniosków, wobec tego pan Przewodniczący poddał swój wniosek 

pod głosowanie. 

 

W głosowaniu nad zmianą proponowanego porządku obrad głosowało 15 obecnych na Sesji 

radnych. Za przyjęciem zmian głosowało - 15 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało 

się – 0 radnych. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada przyjęła zmiany w proponowanym porządku obrad, 

poczym odczytał obowiązujący porządek obrad.  

 

Pkt 3. Ślubowanie nowo wybranego Burmistrza.  

Na wstępie Przewodniczący Rady wyjaśnił, Ŝe zgodnie z art. 29a ust. 1 ustawy o samorządzie 

gminnym objęcie obowiązków przez Burmistrza następuje z chwilą złoŜenia wobec Rady 

ślubowania.  

 
Dalej Przewodniczący poprosił wszystkich obecnych o powstanie. 

 

Pan Józef Jerzy Sieradzan złoŜył ślubowanie wypowiadając rotę ślubowania i w ten sposób 

oficjalnie objął obowiązki Burmistrza Miasta i Gminy Rakoniewice.  

 

Następnie Przewodniczący Rady złoŜył panu Burmistrzowi gratulacje. 

Gratulacje złoŜyli równieŜ pani GraŜyna Willmann – Wicestarosta Powiatu Grodziskiego oraz 

pan Mariusz Zgaiński – Przewodniczący Rady Powiatu.   

 

Dalej głos zabrał Burmistrz Rakoniewic, który przedstawił swój program działania na 

kadencję 2006 – 2010 (program stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Pkt 4. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach.  

Protokół Nr I/2006 z I Sesji V kadencji Rady Miejskiej wyłoŜony był do wglądu przed Sesją 

oraz wcześniej w biurze Rady. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi do treści protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu, wobec tego Przewodniczący Rady poddał przyjęcie 

protokołu pod głosowanie.  

Nad przyjęciem protokołu głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem protokołu 

głosowało – 15 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się - 0 radnych. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada jednogłośnie przyjęła protokół z I Sesji Rady.  
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Przed przystąpieniem do punktu kolejnego porządku obrad, Przewodniczący Rady 

poinformował, Ŝe zgodnie z § 32 ust. 3 Statutu Miasta i Gminy Rakoniewice Rada, na 

wniosek Przewodniczącego Rady, moŜe powołać spośród radnych Sekretarza obrad  

i powierzyć mu prowadzenie listy mówców, rejestrowanie zgłoszonych wniosków, obliczanie 

wyników głosowania jawnego, sprawdzanie quorum oraz wykonywanie innych czynności  

o podobnym charakterze.  

Przewodniczący przypomniał, Ŝe to on przez całą poprzednią kadencję pełnił tę funkcję. 

Dodał, Ŝe chciałby aby obecnie na kaŜdej Sesji wybierany był nowy Sekretarz obrad. 

Zaproponował, aby podczas tej Sesji funkcję tę sprawował radny Dariusz Basiński. 

 

Radny wyraził zgodę.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Dariusza Basińskiego na 

Sekretarza obrad. 

  

W głosowaniu nad powołaniem Sekretarza obrad wzięło udział 15 obecnych radnych. Za 

kandydaturą radnego Dariusza Basińskiego głosowało – 15 radnych; przeciwko – 0 radnych; 

wstrzymało się – 0 radnych. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada na Sekretarza obrad powołała radnego Dariusza 

Basińskiego. 

 

Pkt 5. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z obecnych radnych chciałby zgłosić 

zapytanie, wniosek lub interpelację.  

 

Radni nie zgłosili Ŝadnych pytań, wniosków ani interpelacji.  

 

Pkt 6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

Na wstępie Przewodniczący Rady wyjaśnił, Ŝe jest to nowy punkt, który znalazł się  

w porządku obrad. Dalej poinformował o następujących spotkaniach i działaniach : 

- w okresie miedzysesyjnym nie były jeszcze powołane stałe Komisje Rady, w związku  

z czym radni spotkali się (30.11.br.) na nieformalnym posiedzeniu, 
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- wczoraj tj. 05.12.br. Przewodniczący uczestniczył w Sesji Rady Powiatu Grodziskiego,  

na której dokonano wyboru Starosty Powiatu (został nim pan Stanisław Hatka) oraz 

Wicestarosty (została nim pani GraŜyna Willmann), 

- dzisiaj Przewodniczący, wraz z Burmistrzem, będą uczestniczyli w spotkaniu 

Mikołajkowym, zorganizowanym w Zajeździe „U Bogdana” przez Ośrodek Pomocy 

Społecznej.  

 

Następnie Przewodniczący zarządził przerwę w obradach od godziny 13:30 do godziny 13:40.  

 

Pkt 7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

Przechodząc do punktu kolejnego porządku obrad Przewodniczący Rady oddał głos panu 

Burmistrzowi.  

 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności między Sesjami. Przypomniał, Ŝe ostatnia 

Sesja, na której składał sprawozdanie ze swojej działalności, odbyła się 26.10.br.   

Dalej Burmistrz poinformował o następujących działaniach, spotkaniach i wydarzeniach, 

jakie od tego czasu miały miejsce: 

� 27.10.br. – wizyta dziennikarzy w Wielkopolskim Muzeum PoŜarnictwa z okazji 

odbywających się targów TOUR SALON, na których gminę Rakoniewice proponował 

chevrolet z muzeum. Burmistrz stwierdził, Ŝe jest to dobra promocja naszej gminy; 

� 30.10.br. – rozmowa z przedstawicielem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad na temat wykonania wjazdu do firmy, która ma powstać w Rostarzewie,  

a która będzie zajmowała się skraplaniem gazu ziemnego. Burmistrz dodał, Ŝe decyzja  

o warunkach zabudowy została juŜ wydana; 

� 31.10.br. – spotkanie członków Nadobrzańskiego Związku Gmin w sprawie budowy  

tzw. „wielkiej kanalizacji”. Burmistrz stwierdził, Ŝe dla niektórych było to spotkanie 

przedwyborcze i coraz bardziej przychyla się do stwierdzeń Sekretarza Gminy  

i Kierownika ZGKMWiK, Ŝe jest to „towarzystwo wzajemnej adoracji”. Dodał, Ŝe 

poradził członkom związku, aby przestali dyskutować i zabrali się do pracy; 

� 03.11.br. – udział w uroczystości otwarcia firmy EUROSTAR w Komorówku. Burmistrz 

poinformował, Ŝe jest to bardzo duŜa firma, która w najbliŜszym czasie otrzyma 

dokument zwalniający ją przez 5 lat z płacenia podatku (kwota podatku,  

z którego zostanie zwolniona, to 60.000 zł na rok); 
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� 05.11.br. – udział w uroczystościach związanych z rocznicą strajku dzieci w szkole  

w Wiosce; 

� 07.11.br. – spotkanie w muzeum z przedstawicielami firmy, która pomaga 

przedsiębiorcom i rolnikom opracowywać wnioski o środki unijne. Burmistrz 

dopowiedział, Ŝe zainteresowanie tym szkoleniem wzrosło, w porównaniu z pierwszym 

spotkaniem. Stwierdził, Ŝe chciałby w nowym roku spotkać się z przedstawicielami firm  

i z rolnikami, by zapytać o ich oczekiwania, a takŜe zaprosić na to spotkanie raz jeszcze 

firmę opracowującą wnioski o środki unijne. Burmistrz stwierdził, Ŝe chodzi o to, aby nie 

tylko gmina, ale przedsiębiorcy i rolnicy skorzystali równieŜ z pieniędzy unijnych. Dodał, 

Ŝe jeśli w gminie firmy i rolnicy będą biedni, wówczas cała gmina będzie biedna,  

a ze środków unijnych będziemy mogli korzystać jeszcze tylko jakiś czas; 

� 10.11.br. – udział w uroczystościach zorganizowanych w muzeum z okazji Dnia 

Niepodległości,  

� 11.11.br. – udział w uroczystościach z okazji Święta Niepodległości organizowanych  

w Kościele. Przy okazji Burmistrz podziękował członkom Towarzystwa Miłośników 

Ziemi Rakoniewickiej i Chórowi „Nuta w nutę”; 

� 12.11.br. – wybory samorządowe; 

� 13.11.br. – rozmowy z przedstawicielem Polskiego Górnictwa Naftowego i Gazownictwa 

w sprawie dalszej gazyfikacji gminy. Burmistrz poinformował, Ŝe jeszcze w grudniu ma 

się odbyć kolejne spotkanie, na którym chciałby podpisać porozumienie. Wyjaśnił, Ŝe 

PGNiG chce przyłączyć do całego projektu równieŜ Komorówko, ale Burmistrz chciałby 

mieć to na piśmie, by mieć podstawę do przygotowania odpowiedniego projektu 

Uchwały; 

� 15.11.br. – złoŜenie projekt budŜetu miasta i gminy Rakoniewice na rok 2007; 

� 17.11.br. – uczestnictwo w koncercie jesiennym zorganizowanym w szkole  

w Rostarzewie. Burmistrz powiedział, Ŝe bardzo cieszy się, iŜ szkoła ta tętni Ŝyciem od 

rana, do późnych godzin wieczornych; 

� 21.11.br. – udział w otwarciu nowo wyremontowanego lokalu „Pod Siódemką”  

w Rakoniewicach; 

� 23 – 24.11.br. – udział, na zaproszenie Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej,  

w Targach Turystycznych w Lipsku; 

� 24.11.br. – spotkanie w muzeum z Zastępcą Komendanta Wojewódzkiego Państwowej 

StraŜy PoŜarnej wraz z gośćmi – straŜakami  z Anglii. Burmistrz dodał, Ŝe zbiory muzeum 

prawdopodobnie poszerzą się o mundury angielskich straŜaków; 
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� 25.11.br. – udział w Andrzejkach zorganizowanych w Ruchocicach przez Stowarzyszenie 

„Złota Jesień”; 

� 27.11.br. – udział w pierwszej Sesji nowo wybranej Rady Miejskiej w Rakoniewicach; 

� 28.11.br. – rozmowy na temat zorganizowania uroczystości związanych z jubileuszem  

10-lecia firmy Ponetex. Burmistrz wyjaśnił, Ŝe według wstępnych ustaleń główne 

uroczystości mają się odbyć podczas Dni Rakoniewic, czyli pod koniec sierpnia; 

� 01.12.br. – spotkanie zorganizowane w muzeum z aktorem – panem Zdzisławem 

Wardejnem; 

� 02.12.br. – udział w Turnieju Przedszkoli zorganizowanym w Grodzisku Wlkp. Burmistrz 

powiedział, Ŝe dzieci zaprezentowały się bardzo dobrze (nie wie jednak z jakich przyczyn 

w turnieju nie wzięły udziału przedszkolaki z Jabłonny). Dodał, Ŝe nie ma co liczyć  

na zwycięstwo, poniewaŜ nie to jest najwaŜniejsze. WaŜne jest, by dzieci obyły się z duŜą 

salą, z duŜą publicznością, co jest więcej warte, niŜ zajęcie jednego z pierwszych miejsc; 

� 04.12.br. – udział w walnym zebraniu członków Wielkopolskiej Organizacji 

Turystycznej; 

� 05.12.br. – udział w Sesji Rady Powiatu Grodziskiego. Burmistrz stwierdził, Ŝe bardzo się 

cieszy, iŜ nasza gmina zajmuje naleŜne, godne miejsce w powiecie, co dobrze wróŜy  

i naszej gminie i powiatowi na najbliŜsze cztery lata. 

 

Radni nie zgłosili Ŝadnych pytań do przedstawionego przez pana Burmistrza sprawozdania.  

 

Przewodniczący Rady poprosił radnych o formalne przyjęcie ww. sprawozdania. 

W głosowaniu nad przyjęciem sprawozdania wzięło udział 15 obecnych na Sesji radnych.  

Za przyjęciem sprawozdania głosowało – 15 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się 

– 0 radnych. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada przyjęła sprawozdanie Burmistrza z działalności  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Pkt 8. Podjęcie Uchwał.  

A) Przed przedstawieniem pierwszego projektu Uchwały w sprawie ustalenia składów 

osobowych stałych Komisji Rady Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe zgodnie z art. 21 

ust. 1 ustawy z dnia 08 marca 1990r. o samorządzie gminnym, Rada gminy ze swojego grona 

moŜe wybierać stałe i doraźne komisje do określonych zadań, ustalając przedmiot działania 
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oraz skład osobowy. Ust. 3 tego paragrafu mówi, Ŝe komisje podlegają Radzie gminy, 

przedkładają jej plan pracy oraz sprawozdania a działalności, a ust. 4, Ŝe w posiedzeniach 

komisji mogą uczestniczyć radni niebędący jej członkami. Mogą oni zabierać głos w dyskusji 

i składać wnioski bez prawa udziału w głosowaniu. 

Następnie pan Przewodniczący przedstawił projekt Uchwały.   

W projekcie Uchwały ustala się następujący skład stałych Komisji Rady : 
1. Komisja BudŜetowa, Mienia Komunalnego i Rozwoju Gospodarczego: 

1) Janowski Wiktor 
2) Konieczny Karol 
3) Maćkowiak Marek 
4) Pajchrowski Tomasz 

2. Komisja Oświaty i Spraw Społecznych : 
1) Basiński Dariusz 
2) Chałupka Bronisław 
3) Cielecka Gabriela 
4) Frąckowiak Grzegorz 
5) Krawczyk Krzysztof 
6) Pajchrowski Tomasz 

3. Komisja Rolnictwa i Środowiska Naturalnego : 
1) Bazan Władysław 
2) Borowski Wiesław 
3) Kotlarski Zenon 
4) Olejnik Sławomir 
5) Probst Teresa 

4. Komisja ds. Monitorowania Strategii Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Miasta  
i Gminy Rakoniewice 
1) Chałupka Bronisław 
2) Maćkowiak Marek 
3) Tomiak Gerard 

 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, Ŝe radni sami deklarowali, w których Komisjach chcą 

pracować (na tej podstawie przygotowano projekt Uchwały). 

  

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani Ŝadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 15 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe projekt Uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Uchwała Nr II/7/2006 w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 
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Następnie Przewodniczący Rady zarządził kilkuminutową przerwę w celu ukonstytuowania 

się stałych Komisji Rady. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady odczytał Uchwały poszczególnych stałych Komisji Rady 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji oraz jego Zastępcy. 

 

Komisja BudŜetowa Mienia Komunalnego i Rozwoju Gospodarczego na Przewodniczącego 

Komisji wybrała radnego Marka Maćkowiaka, na Zastępcę Przewodniczącego – radnego 

Tomasza Pajchrowskiego (Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych na Przewodniczącego Komisji wybrała radnego 

Bronisława Chałupkę, na Zastępcę Przewodniczącego – radną Gabrielę Cielecką (Uchwała 

Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Komisja Rolnictwa i Środowiska Naturalnego na Przewodniczącego Komisji wybrała radną 

Teresę Probst, na Zastępcę Przewodniczącego – radnego Władysława Bazana (Uchwała 

Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

 

Komisja ds. Monitorowania Strategii Rozwoju Społeczno – Gospodarczego Miasta i Gminy 

Rakoniewice na Przewodniczącego Komisji wybrała radnego Bronisława Chałupkę, na 

Zastępcę Przewodniczącego – radnego Marka Maćkowiaka (Uchwała Komisji stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady pogratulował Przewodniczącym i ich Zastępcom wyboru. 

 

B) Drugi projekt Uchwały w sprawie nabycia działki do zasobów mienia komunalnego 

Gminy Rakoniewice przedstawił pan Paweł Sobecki – Kierownik Wydziału Gospodarki 

Gminnej. 

Działka nr 1327 stanowi własność osób prywatnych. Od strony wschodniej graniczy  
z działką, na której pobudowane są budynki Zespołu Szkolno Przedszkolnego  
w miejscowości  Jabłonna. Część działki ze względu na połoŜenie, w szczególności na 
bezpośrednie sąsiedztwo szkoły, moŜe być wykorzystana na boisko sportowe.   
Art. 7. ustawy o samorządzie gminnym stanowi, Ŝe do zadań własnych gminy naleŜy 
zaspokajanie zbiorowych potrzeb wspólnoty, w szczególności zadania własne obejmują 
sprawy edukacji publicznej, kultury fizycznej i turystyki, w tym terenów rekreacyjnych  
i urządzeń sportowych. Z uwagi na fakt, Ŝe w miejscowości Jabłonna nie ma boiska 
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sportowego, a gmina Rakoniewice nie posiada gruntu, na którym moŜna by je zlokalizować,  
nabycie ww. terenu uznaje się za zasadne.  
W projekcie Uchwały wyraŜa się zgodę na odpłatne nabycie ww. gruntu. Działka ta zostanie 
przyjęta do zasobów mienia komunalnego Gminy Rakoniewice, z przeznaczeniem na 
zaspokajanie potrzeb wspólnoty w zakresie edukacji publicznej, kultury fizycznej i turystyki, 
w tym terenów rekreacyjnych i urządzeń sportowych. Cena nabycia działki zostanie ustalona 
z właścicielem na podstawie wartości określonej przez rzeczoznawcę majątkowego. 
   

Przewodniczący Rady wyjaśnił, Ŝe na wspólnym spotkaniu radni zapoznali się z wszystkimi 

projektami Uchwał, w związku z czym poprosił o nie odczytywanie juŜ uzasadnień do 

projektów Uchwał. 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani Ŝadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

  

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 15 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe projekt Uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Uchwała Nr II/8/2006 w sprawie nabycia działki do zasobów mienia komunalnego Gminy 

Rakoniewice stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

C) Dalej pan Paweł Sobecki przedstawił projekt Uchwały w sprawie określenia wysokości 

bonifikat przy sprzedaŜy lokali mieszkalnych w budynku stanowiącym własność Gminy 

Rakoniewice na rzecz najemców.  

Zgodnie z Uchwałą nr XXXVIII/396/2006 Rady Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 26 lipca 
2006 r. przygotowano do sprzedaŜy lokale mieszkalne w budynku tzw. Ośrodka Zdrowia  
w miejscowości Jabłonna. Przedmiotem sprzedaŜy są:  
- lokal mieszkalny zajmowany przez najemcę Izabelę StoŜek - wartość lokalu mieszkalnego 

określona przez rzeczoznawcę majątkowego – 85.391,00 zł, 
- lokal mieszkalny zajmowany przez najemcę Piotra Sprawkę - wartość lokalu 

mieszkalnego określona przez rzeczoznawcę majątkowego – 55.595,00 zł, 
- lokal mieszkalny zajmowany przez najemcę Stanisława Wyrzykowskiego - wartość lokalu 

mieszkalnego określona przez rzeczoznawcę majątkowego – 81.816,00 zł, 
- lokal mieszkalny zajmowany przez najemcę Mieczysławę Modzelewicz - wartość lokalu 

mieszkalnego określona przez rzeczoznawcę majątkowego – 62.472,00 zł, 
- lokal mieszkalny zajmowany przez najemcę Stanisławę Marciniak- wartość lokalu 

mieszkalnego określona przez rzeczoznawcę majątkowego – 19.635,00 zł. 
Wartości rynkowe lokali stanowią wyjściową kwotę w ustaleniu cen sprzedaŜy. Zgodnie  
z art. 68 ust. 1 pkt 7 ustawy o gospodarce nieruchomościami rada moŜe uchwalić bonifikaty 
od ceny ustalonej zgodnie z art. 67 ust. 3 u.g.n. tj. w kwocie nie niŜszej niŜ wartość, jeŜeli 
nieruchomość jest sprzedawana jako lokal mieszkalny. Zgodnie z art. 70 ust. 4 u.g.n. rada 
moŜe ustalić wysokość stopy procentowej przy zbywaniu na raty. 
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W projekcie Uchwały wyraŜa się zgodę na udzielanie bonifikat przy sprzedaŜy ww. lokali 
mieszkalnych  w następujący sposób: 
1) w przypadku jednorazowej wpłaty naleŜności – bonifikata wynosi  60 % wartości,  
2) w przypadku wpłaty 1/10 naleŜności a pozostała spłata następuje w 4 ratach  

w ciągu 1 roku od daty zawarcia umowy notarialnej  - wysokość bonifikaty wynosi 40 % 
wartości,  

3) w przypadku wpłaty 1/10 naleŜności a pozostała spłata następuje w 3 latach, licząc  
od daty zawarcia umowy notarialnej – wysokość bonifikaty wynosi 30 % wartości, 

4) w przypadku, gdy pierwsza wpłata wynosi 10 % naleŜności a spłata pozostałych części 
następuje w ciągu 10 lat od daty zawarcia umowy notarialnej – bonifikata wynosi 15 % 
wartości, 

5) w przypadku przedterminowej spłaty naleŜności ustalonej w ratach ustala się ulgę  
w wysokości 30 % pozostałej do spłaty kwoty. 

RozłoŜona na raty niespłacona część ceny podlega oprocentowaniu przy zastosowaniu 
oprocentowania w  wysokości 3% w skali roku.   
 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani Ŝadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

  

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 15 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe projekt Uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Uchwała Nr II/9/2006 w sprawie określenia wysokości bonifikat przy sprzedaŜy lokali 

mieszkalnych w budynku stanowiącym własność Gminy Rakoniewice na rzecz najemców 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

D) Następnie pan Paweł Sobecki przedstawił projekt Uchwały w sprawie określenia 

wysokości bonifikat przy sprzedaŜy lokalu mieszkalnego w budynku stanowiącym 

własność Gminy Rakoniewice na rzecz najemcy. 

Pani Krystyna Weiss wystąpiła z wnioskiem o wykup lokalu mieszkalnego którego jest 
najemcą. Przedmiotem sprzedaŜy jest działka gruntu o pow. 0,4600 ha KW 41188  
zabudowana budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym o powierzchni uŜytkowej 97,54 m2 
oraz przynaleŜnymi budynkami gospodarczymi, oznaczona w ewidencji gruntów numerem 
170. Nieruchomość stanowi własność Gminy Rakoniewice. Wartość budynków i gruntu 
zastała określona przez rzeczoznawcę majątkowego na kwotę 35.459,00 zł i stanowi ona 
wyjściową kwotę w ustaleniu ceny sprzedaŜy. 
W projekcie Uchwały wyraŜa się zgodę na udzielanie takich samych bonifikat, jak w ww. 
podjętej Uchwale.  
 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, Ŝe dla wszystkich udzielane bonifikaty są takie same, a Rada 

jest zobligowana do tego, aby dla kaŜdego, osobno podejmować stosowną Uchwałę w tej 

sprawie.  
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Radni nie zgłosili pytań, uwag ani Ŝadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

  

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 15 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe projekt Uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Uchwała Nr II/10/2006 w sprawie określenia wysokości bonifikat przy sprzedaŜy lokalu 

mieszkalnego w budynku stanowiącym własność Gminy Rakoniewice na rzecz najemcy 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

E) Kolejny projekt Uchwały w sprawie nadania nazw ulic w mieście Rakoniewice 

przedstawił równieŜ pan Paweł Sobecki. 

Zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Gospodarki Komunalnej w sprawie numeracji 
nieruchomości, nieruchomości zabudowane powinny być oznaczone numerami 
porządkowymi. W związku z zabudową działek przy drodze oznaczonej w ewidencji gruntów 
numerem 60/1 i 60/2 połoŜonych w Rakoniewicach, w celu oznaczenia nieruchomości przy 
nich połoŜonych (w miastach i osiedlach kaŜda ulica powinna mieć odrębną porządkową 
numerację nieruchomości), zaistniała konieczność nazwania ulicy. 
W projekcie Uchwały postanawia się nadać drodze oznaczonej nr ewidencji gruntów 60/1  
i 60/2, połoŜonej w Rakoniewicach  nazwę „ ul. Sportowa”. Pan Paweł Sobecki wyjaśnił,  
Ŝe chodzi o drogę, która prowadzi na stadion. 
  

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani Ŝadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

  

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 15 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe projekt Uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Uchwała Nr II/11/2006 w sprawie nadania nazw ulic w mieście Rakoniewice stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady dodał, Ŝe na wspólnym spotkaniu radni stwierdzili, Ŝe jest jeszcze kilka 

miejsc w Rakoniewicach, gdzie sprawy nazewnictwa naleŜy uregulować, ale kwestią tą zajmą 

się juŜ Komisje Rady. 

 

F) Pan Paweł Sobecki przedstawił projekt Uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu w skład którego wchodzą działki 
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oznaczone numerami geodezyjnymi 331, 332, 333, 334, 335/1, 335/2 połoŜone  

w miejscowości Rakoniewice. 

16.03.2005r. Rada Miejska w Rakoniewicach podjęła Uchwałę Nr XVII/271/2005 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w 
skład, którego wchodzą działki oznaczone numerami geodezyjnymi 331; 332; 333; 334; 
335/1; 335/2 połoŜone w miejscowości Rakoniewice. 
Organy i instytucje właściwe do uzgadniania i opiniowania planu zostały zawiadomione 
o podjęciu przez Radę uchwały o przystąpieniu do sporządzania planu oraz o wszczęciu 
postępowania w sprawie oceny oddziaływania na środowisko. 
W następstwie podjętej uchwały, po rozpatrzeniu złoŜonych wniosków, Burmistrz 
Rakoniewic sporządził odpowiedni projekt planu miejscowego zagospodarowania 
przestrzennego wraz z prognozą oddziaływania planu na środowisko oraz prognozą skutków 
finansowych uchwalenia planu. 
Po uzyskaniu wymaganych prawem opinii i uzgodnień oraz wprowadzeniu ich do projektu 
planu, projekt został wyłoŜony do publicznego wglądu. Obwieszczenie o wyłoŜeniu projektu 
planu do publicznego wglądu wraz z informacją o terminie dyskusji publicznej zostało 
opublikowane w prasie miejscowej oraz wywieszone na tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta. 
W obwieszczeniu został równieŜ określony termin składania uwag do projektu planu. 
W ustawowym terminie nie wniesiono uwag do planu. 
 
Pan P. Sobecki dopowiedział, Ŝe przedmiotowe działki znajdują się przy drodze krajowej  

nr 32, naprzeciwko stacji paliw BP, a ich przeznaczenie ma dotyczyć działalności usługowej, 

ewentualnie mało uciąŜliwego przemysłu. Zatwierdzenie tego planu spowoduje, Ŝe gmina 

będzie posiadała do sprzedaŜy tanie działki, a zainteresowanie ich kupnem juŜ jest duŜe.  

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani Ŝadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 15 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe projekt Uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Uchwała Nr II/12/2006 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu w skład którego wchodzą działki oznaczone numerami geodezyjnymi 

331, 332, 333, 334, 335/1, 335/2 połoŜone w miejscowości Rakoniewice stanowi załącznik  

nr 12 do protokołu. 

 

G) Następnie pan Paweł Sobecki przedstawił projekt Uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w skład którego wchodzą 

działki oznaczone numerami geodezyjnymi 19/9, 19/10, 942/1, 20/2, 972/1, 972/2, 1015, 

941/2, 941/1, 940/1, 17/2, 1014, 1013, 14/3, 14/4, 15, 971, 970, 969, 968, 967, 966, 965 oraz 
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części działek 943, 935, 942 połoŜone w miejscowości Rakoniewice, w rejonie ulic  

Ks. R. Dadaczyńskiego i Rzemieślniczej 

09.02.2005r Rada Miejska w  Rakoniewicach podjęła Uchwałę Nr XVI/256/2005 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu  
w skład, którego wchodzą działki oznaczone numerami geodezyjnymi 19/9; 19/10; 942/1; 
20/2; 972/1; 972/2; 1015; 941/2; 941/1; 940/1; 17/2; 1014; 1013; 14/3; 14/4; 15; 971; 970; 
969; 968; 967; 966; 965; oraz części działek: 943; 935; 942; połoŜone w miejscowości 
Rakoniewice w rejonie ulic Ks. R. Dadaczyńskiego i Rzemieślniczej. 
Organy i instytucje właściwe do uzgadniania i opiniowania planu zostały zawiadomione 
o podjęciu przez Radę uchwały o przystąpieniu do sporządzania planu oraz o wszczęciu 
postępowania w sprawie oceny oddziaływania na środowisko. 
W następstwie podjętej uchwały, po rozpatrzeniu złoŜonych wniosków, Burmistrz 
Rakoniewic sporządził odpowiedni projekt planu miejscowego zagospodarowania 
przestrzennego, wraz z prognozą oddziaływania planu na środowisko oraz prognozą skutków 
finansowych uchwalenia planu. 
Po uzyskaniu wymaganych prawem opinii i uzgodnień oraz wprowadzeniu ich do projektu 
planu, projekt został wyłoŜony do publicznego wglądu. Obwieszczenie o wyłoŜeniu projektu 
planu do publicznego wglądu wraz z informacją o terminie dyskusji publicznej zostało 
opublikowane w prasie miejscowej oraz wywieszone na tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta. 
W obwieszczeniu został równieŜ określony termin składania uwag do projektu planu. 
W ustawowym terminie nie wniesiono uwag do planu.  

  

Pan P. Sobecki wyjaśnił, Ŝe przedmiotowe działki znajdują się na os. Wygoda i zamierza się 

je przeznaczyć częściowo pod działalność usługową, a częściowo pod zabudowę 

mieszkaniową – jednorodzinną (jest równieŜ przewidziane miejsce na plac zabaw dla dzieci).  

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani Ŝadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

  

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 15 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe projekt Uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Uchwała Nr II/13/2006 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu w skład którego wchodzą działki oznaczone numerami geodezyjnymi 

19/9, 19/10, 942/1, 20/2, 972/1, 972/2, 1015, 941/2, 941/1, 940/1, 17/2, 1014, 1013, 14/3, 

14/4, 15, 971, 970, 969, 968, 967, 966, 965 oraz części działek 943, 935, 942 połoŜone  

w miejscowości Rakoniewice, w rejonie ulic Ks. R. Dadaczyńskiego i Rzemieślniczej stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 
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H) Dalej pan Paweł Sobecki przedstawił projekt Uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w skład którego wchodzą 

działki oznaczone numerami geodezyjnymi 795/2, 795/3, 795/5, 795/6 połoŜone  

w miejscowości Rostarzewo przy ul. Polnej. 

16.03.2005r. Rada Miejska w Rakoniewicach podjęła uchwałę XVII/273/2005 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu  
w skład, którego wchodzą działki oznaczone numerami geodezyjnymi 795/2; 795/3; 795/5; 
795/6 połoŜone w miejscowości Rostarzewo przy ul. Polnej. 
Organy i instytucje właściwe do uzgadniania i opiniowania planu zostały zawiadomione 
o podjęciu przez Radę uchwały o przystąpieniu do sporządzania planu oraz o wszczęciu 
postępowania w sprawie oceny oddziaływania na środowisko. 
W następstwie podjętej uchwały, po rozpatrzeniu złoŜonych wniosków, Burmistrz 
Rakoniewic sporządził odpowiedni projekt planu miejscowego zagospodarowania 
przestrzennego, wraz z prognozą oddziaływania planu na środowisko oraz prognozą skutków 
finansowych uchwalenia planu. 
Po uzyskaniu wymaganych prawem opinii i uzgodnień oraz wprowadzeniu ich do projektu 
planu, projekt został wyłoŜony do publicznego wglądu. Obwieszczenie o wyłoŜeniu projektu 
planu do publicznego wglądu wraz z informacją o terminie dyskusji publicznej zostało 
opublikowane w prasie miejscowej oraz wywieszone na tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta. 

W obwieszczeniu został równieŜ określony termin składania uwag do projektu planu. 
W ustawowym terminie nie wniesiono uwag do planu. 

  

Pan P. Sobecki dopowiedział, Ŝe cały teren ma być przeznaczony pod zabudowę 

mieszkaniową – jednorodzinną. Dodał, Ŝe gmina doszła do porozumienia z panem Janem 

Furmaniakiem, który jest właścicielem niektórych działek określonych w Uchwale.  

 
Radni nie zgłosili pytań, uwag ani Ŝadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 15 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe projekt Uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Uchwała Nr II/14/2006 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu w skład którego wchodzą działki oznaczone numerami geodezyjnymi 

795/2, 795/3, 795/5, 795/6 połoŜone w miejscowości Rostarzewo przy ul. Polnej stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. 

 

I)  Kolejny projekt Uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości 

przedstawiła pani Małgorzata Marciniak – inspektor w Wydziale Finansowym.  
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Na podstawie art. 5 ust 1 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych rada gminy , w drodze 
uchwały, określa wysokość stawek podatku od nieruchomości, z tym, Ŝe stawki nie mogą 
przekroczyć rocznie górnych granic stawek kwotowych obwieszczanych przez ministra 
właściwego do spraw finansów publicznych. Stawki te corocznie podlegają podwyŜszeniu  
na następny rok podatkowy z uwzględnieniem wskaźnika wzrostu cen detalicznych towarów  
i usług konsumpcyjnych. Za pierwsze trzy kwartały roku 2006 wynosi on 0,9%. Rada gminy 
postanowiła podwyŜszyć niektóre stawki podatku od nieruchomości o wyŜszy procent niŜ 
ogłoszony wskaźnik. Taka polityka dochodowa wynika z konieczności zapewnienia środków 
na bieŜącą działalność i przedsięwzięcia rozwojowe. Utrzymywanie stawek podatkowych na 
niskim poziomie mogłoby w przyszłości dać niepoŜądany efekt w postaci konieczności 
radykalnej podwyŜki podatków. 
W projekcie Uchwały ustala się następujące stawki podatku od nieruchomości obowiązujące 
na obszarze miasta i gminy Rakoniewice: 
1. od gruntów: 

a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób 
zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków – 0,60 zł od 1m2 powierzchni, 

b) pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni wodnych – 3,65 zł 
od 1 ha powierzchni, 

c) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności poŜytku 
publicznego przez organizacje poŜytku publicznego – 0,19 zł od 1m2 powierzchni; 

2. od budynków lub ich części: 

a) mieszkalnych – 0,57 zł od 1m2 powierzchni uŜytkowej, 
b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz budynków mieszkalnych lub 

ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej – 14,00 zł od 1m2 
powierzchni uŜytkowej, 

c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym 
materiałem siewnym - 8,66 zł od 1m2 powierzchni uŜytkowej, 

d) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie udzielania świadczeń 
zdrowotnych - 3,75 zł od 1m2 powierzchni uŜytkowej, 

e) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności poŜytku 
publicznego przez organizacje poŜytku publicznego – 3,30 zł od 1m2 powierzchni 
uŜytkowej 

3.  od budowli lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej – 2% ich  
wartości. 

 

Następnie głos zabrał pan Burmistrz. Powiedział, Ŝe Rakoniewice muszą być, w porównaniu 

do swoich sąsiadów, konkurencyjne. Stwierdził, Ŝe ewentualnie Wielichowo, które jest gorzej 

połoŜone, moŜe mieć niŜsze podatki niŜ w naszej gminie. Rakoniewice sąsiadują z jednej 

strony z bardzo dobrze połoŜonym miastem powiatowym - Wolsztynem, a z drugiej strony  

z drugim miastem powiatowym - Grodziskiem, zatem musimy mieć korzystne - niŜsze 

podatki dla inwestorów. Dalej Burmistrz wyjaśnił, Ŝe stawki podatkowe zostały podwyŜszone 

o nieco więcej niŜ stopień inflacji (wynikło to z zaokrągleń). Dodał, Ŝe postanowił o tym, 

gdyŜ na zebraniach przedwyborczych wielu mieszkańców domagało się, by w najbliŜszych 

latach więcej środków przeznaczać na budowę chodników i dróg. Burmistrz stwierdził,  

Ŝe mimo tej podwyŜki i tak mamy najniŜsze podatki w okolicy.   
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Przewodniczący Rady dodał, Ŝe w niektórych przypadkach wzrost podatku o jeden, dwa czy 

pięć groszy w skali całego budŜetu gminy daje to kilkanaście, a nawet kilkadziesiąt tysięcy 

złotych. NaleŜy mieć tego świadomość.    

 
 
Radni nie zgłosili pytań, uwag ani Ŝadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  
  

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 14 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 1 radny.  

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr II/15/2006 w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

 

J) Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt Uchwały w sprawie wynagrodzenia 

dla Burmistrza Rakoniewic.  

Stawki zaszeregowania wynagrodzenia oparte są na rozporządzeniu Rady Ministrów  

z dnia 02.08.2005r. w sprawie zasad wynagradzania pracowników samorządowych 

zatrudnionych w urzędach gmin, starostwach powiatowych i urzędach marszałkowskich. 

W projekcie Uchwały ustala się dla Burmistrza Rakoniewic wynagrodzenie za pracę  

w następującej wysokości: 

1. wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 4.630,00 zł,  
2. dodatek funkcyjny w kwocie 1.550,00 zł, 
3. dodatek za wieloletnią pracę w wysokości20 % wynagrodzenia zasadniczego  

w kwocie 926,00 zł 
4. dodatek specjalny w wysokości 40% łącznie od wynagrodzenia zasadniczego  

i dodatku funkcyjnego w kwocie 2.472,00 zł 
Razem: 9.578,00 zł   
W projekcie Uchwały ustalono równieŜ dla Burmistrza miesięczny limit przebiegu 
kilometrów na jazdy lokalne w granicach gminy w wysokości 300 km.  
 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani Ŝadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

  

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 15 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  
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Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe projekt Uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Uchwała Nr II/16/2006 w sprawie wynagrodzenia dla Burmistrza Rakoniewic stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Następnie głos zabrał radny Wiesław Borowski. Zapytał, co ze stawkami podatku rolnego, 

poniewaŜ w przyjętej Uchwale dotyczącej stawek podatku od nieruchomości nie ma o tym 

mowy. 

 

Pani Skarbnik wyjaśniła, Ŝe jeŜeli nie zmienia się średniej ceny skupu Ŝyta za okres 

pierwszych trzech kwartałów (cenę tę określa w Komunikacie Prezes Głównego Urzędu 

Statystycznego), która jest podstawą obliczania podatku rolnego, wówczas Rada nie 

podejmuje Ŝadnej Uchwały (a ogłoszona cena Ŝyta jest na terenie gminy podstawą  

do obliczania stawki podatku rolnego). 

 

Radny Wiesław Borowski stwierdził, Ŝe w przyszłym roku obowiązywać będą zatem,  

w podatku rolnym, stawki maksymalne. 

 

Burmistrz potwierdził. 

 

Przewodniczący Rady zauwaŜył, Ŝe ten punkt porządku obrad Rada ma juŜ za sobą, nie czas 

zatem na dyskusję. Poprosił panią Skarbnik o przedstawienie ostatniego projektu Uchwały. 

 

K)  Przed przedstawieniem projektu Uchwały w sprawie zmiany w budŜecie miasta i gminy 

Rakoniewice na 2006r. pani Skarbnik, w imieniu Burmistrza, zaproponowała autopoprawki 

do projektu Uchwały. Autopoprawki dotyczą : 

1. zwiększenia dochodów : w Dziale 801, rozdz. 80195 § 2030 o 28.194 zł, 

2. zwiększenia wydatków :  w Dziale 801, rozdz. 80195 § 4300 o 28.194 zł, 

Zmiany proponuje się w wyniku przyznanej dotacji celowej przez Wojewodę 

Wielkopolskiego, z przeznaczeniem na dofinansowanie zobowiązań wobec jednostki 

samorządu terytorialnego, które przyznały pracodawcom, w drodze decyzji w 2006r., 

dofinansowanie kosztów kształcenia młodocianych pracowników (po stronie wydatków plan 

musi równieŜ ulec zmianie na wyŜej wskazany cel),  

3. przesunięcia wydatków między paragrafami : w Dziale 750, rozdz. 75023 Urząd Miejski 

Gminy Rakoniewice – zmniejszenie w § 4110 (składki ZUS) o 150 zł. Zwiększając plan na 
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wynagrodzenia w dniu 26.10.2006r. (wypłatę ekwiwalentu za urlop) pominięto zwiększenie 

planu na składki funduszu pracy. W związku z powyŜszym kwota 150 zł jest niezbędna  

na opłacenie składek  za miesiąc grudzień 2006r. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowane przez Burmistrza 

autopoprawki do projektu Uchwały.  

W głosowaniu nad przyjęciem autopoprawek wzięło udział 15 obecnych na Sesji radnych. Za 

przyjęciem autopoprawek głosowało – 15 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 

0 radnych. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada przyjęła autopoprawki jednogłośnie. 

 

Następnie pani Skarbnik przedstawiła proponowane zmiany w budŜecie, z uwzględnieniem 

przyjętych przez Radę autopoprawek. Proponowane zmiany dotyczą :  

Załącznik nr 1  dochody – zmniejszenie  o kwotę :  19.232,10  zł 
Dz. 758  RóŜne rozliczenia   
Część oświatowa subwencji ogólnej – zwiększenie o kwotę : 34.931 zł (podział dodatkowych środków 
na podstawie przepisów rozporządzenia Ministra Edukacji i Nauki z dnia 22 grudnia 2005r.  
w sprawie sposobu podziału części oświatowej subwencji ogólnej dla jst. na 2006r.) 
Uzupełnienie subwencji ogólnej dla jst – o kwotę : 7.387 zł  środki pochodzą z rezerwy subwencji 
ogólnej  jako uzupełnienie dochodów gminy , o której mowa w art. 26 ust.2 pkt.1 ustawy o dochodach 
jednostek samorządu terytorialnego,  
Dz. 801 Oświata i wychowanie  
Szkoły podstawowe  
Zwiększenia dochodów  
Szkoła Rakoniewice  -  § 0690  z tytułu wydawania duplikatów świadectw  – 274 zł  
Szkoła Rakoniewice  -  § 0750  z tytułu najmu pomieszczeń o kwotę : 1.200 zł  
Szkoła Rakoniewice  -  § 0970  z tytułu dobrowolnych wpłat firmy ubezpieczeniowej PZU – 3.105,90  
Zmniejszenie dochodów   
Szkoła Jabłonna   -  § 0830  z tytułu odpłatności za Ŝywienie –  1.612 zł  ( błędne zaliczenie dochodów 
z Ŝywienia dzieci w oddziałach przedszkolnych do dochodów z Ŝywienia  w szkołach podstawowych  
Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych  
Zwiększenie dochodów  
Szkoła Jabłonna   -  § 0830  z tytułu odpłatności za Ŝywienie o kwotę : 1.612 zł  
Pozostała działalność   
Dotacje celowe z budŜetu państwa w kwocie  : 89.384 zł przeznaczone na uzupełnienie dotacji na 
dofinansowanie pracodawcom kosztów przygotowania zawodowego młodocianych pracowników. 
Dz. 852 Pomoc społeczna   
Świadczenia rodzinne, zaliczka alimentacyjna oraz składki na ubezpieczenia emerytalne  
i rentowe z ubezpieczenia społecznego zał. nr 1 i nr 6 
Zmniejszenie dochodów o kwotę :  150.000 zł ( zadanie zlecone ) – na podstawie zawiadomienia 
Wojewody Wielkopolskiego  - dostosowanie poziomu środków do zakresu realizowanych zadań. 
Składki na ubezpieczenia zdrowotne  zał. nr 1 i nr 6 
Zwiększenie dochodów zadań z zakresu administracji rządowej na podstawie decyzji Wojewody 
Wielkopolskiego o kwotę : 950 zł z przeznaczeniem na składki na ubezpieczenia zdrowotne opłacane 
za osoby pobierające niektóre świadczenia z pomocy społecznej oraz niektóre świadczenia rodzinne. 
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Zasiłki i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe   zał. nr 1 i nr 6 
Zmniejszenie dochodów zadań z zakresu administracji rządowej na podstawie decyzji Wojewody 
Wielkopolskiego o kwotę : 7.700 zł , oraz zwiększenie dochodów o dotację celową do zadań własnych 
gminy o kwotę : 1.236 zł z przeznaczeniem na zasiłki i pomoc w naturze oraz składki na 
ubezpieczenia emerytalne i rentowe . 

 
Załącznik nr 2 wydatki – zmniejszenie  o kwotę :  19.232,10  zł 

 
Dz. 600 Transport i łączność  
Drogi publiczne gminne  zał. nr 2  i nr 3 
Zwiększenie wydatków usług remontowych o kwotę : 11.000 zł z przeznaczeniem na równanie dróg , 
Zwiększenie wydatków na zakupy inwestycyjne o kwotę : 3.500 zł  - zwiększenie wydatków 
zapisanych jako zakup wiat przystankowych ( planowany zakup wiaty przystankowej w miejscowości 
Łąkie Nowe  ) . 
Dz. 750 Administracja publiczna   zał  nr 2 i nr 3 
Urzędy Wojewódzkie      
Zwiększenie wydatków na wynagrodzenia osobowe o kwotę : 3.200 zł  wyrównanie funduszu płac i 
pochodnych od wynagrodzeń dla pracowników , którzy znacznie mniej zarabiają od pozostałych w 
wydziale. 
Urząd Miejski Gminy     
Zmniejszenie o kwotę : 3.350 zł wydatków zaplanowanych na składki  ZUS , które nie będą w pełni 
wykorzystane  z przeznaczeniem na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń administracji 
rządowej – 3.200 zł i 150 na składki na Fundusz Pracy . 
Ponadto przesunięcie niewykorzystanych środków planowanych na usługi pocztowe w wysokości 
4.000 zł do wydatków majątkowych na zwiększenie planu na zakupy inwestycyjne – zakup 
kserokopiarki . 
Dz. 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpoŜarowa  zał  nr 2  
Ochotnicze StraŜe PoŜarne    
Zwiększenie wydatków  o kwotę : 500 zł z przeznaczeniem na szkolenia z zakresu ochrony 
przeciwpoŜarowej. 
Dz. 801 Oświata i wychowanie  zał. nr 2  
Szkoły Podstawowe      
Szkoła Rakoniewice  - zwiększenie wydatków na zakup materiałów w kwocie : 1.579,90 zł z 
przeznaczeniem na zakup nagród na konkursy organizowane przez nauczycieli w roku szkolnym 
2006/2007 , około 60 konkursów. 
Zwiększenie o kwotę : 3.000 zł wydatków majątkowych z przeznaczeniem na zwiększenie wydatków 
na zakup zestawu komputerowego do sekretariatu. 
Szkoła Łąkie   - przesunięcie między paragrafami kwoty 200 zł , niewykorzystane środki planowane 
na opłaty  
Przedszkola  - Rakoniewice 
Przesunięcie między paragrafami kwoty : 500 zł , niewykorzystane środki z usług  zdrowotnych z 
przeznaczeniem na zakup środków czystości. 
Gimnazja  
Szkoła Jabłonna        -  przesunięcie między paragrafami kwoty : 400 zł  z niewykorzystanych 
środków za zakup usług internetowych z przeznaczeniem na usługi wywozu nieczystości. 
Pozostała działalność zał. nr 2  
W związku ze zwiększeniem dotacji celowej z budŜetu państwa w kwocie  : 89.384 zł  wydatki 
równieŜ muszą zostać zwiększone o tę kwotę i przeznaczone na uzupełnienie na dofinansowanie 
pracodawcom kosztów przygotowania zawodowego młodocianych pracowników. 
Pomoc społeczna  zał nr 2  i nr 6 
Świadczenia rodzinne, zaliczka alimentacyjna oraz składki na ubezpieczenia emerytalne  
i rentowe z ubezpieczenia społecznego zał. nr 2 i nr 6   
Zmniejszenie wydatków zadań zleconych o kwotę : 150.000 zł – na podstawie zawiadomienia 
Wojewody Wielkopolskiego -  dostosowanie poziomu środków do zakresu realizowanych zadań, 
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zmniejszono wydatki na wypłatę świadczeń w tym 3 %  koszty obsługi świadczeń rodzinnych  
i zaliczki alimentacyjnej. 
Składki na ubezpieczenia zdrowotne  zał. nr 2 i nr 6 
Zwiększenie wydatków zadań z zakresu administracji rządowej na podstawie decyzji Wojewody 
Wielkopolskiego o kwotę : 950 zł z przeznaczeniem na składki na ubezpieczenia zdrowotne opłacane 
za osoby pobierające niektóre świadczenia z pomocy społecznej oraz niektóre świadczenia rodzinne  
w tym OPS – 500 zł , UMG – 450 zł. 
Zasiłki i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe   zał. nr 2 i nr 6 
Zmniejszenie wydatków  zadań z zakresu administracji rządowej na podstawie decyzji Wojewody 
Wielkopolskiego o kwotę : 7.700 zł , oraz zwiększenie wydatków  z dotacji celową do zadań własnych 
gminy o kwotę : 1.236 zł z przeznaczeniem na zasiłki i pomoc w naturze oraz składki na 
ubezpieczenia emerytalne i rentowe . 
Ponadto zwiększenie wydatków ze środków gminy o kwotę : 2.250 zł na zabezpieczenie niezbędnych 
potrzeb podopiecznych znajdujących się w wyjątkowych sytuacjach np. zdarzenia losowe. 
Ośrodki pomocy społecznej   - zadania własne gminy 
Przesunięcie wydatków między paragrafami  kwoty :  500 zł niewykorzystane środki  z wynagrodzeń 
bezosobowych z przeznaczeniem na zakup czasopisma „ Pracownik socjalny „. 
Niewykorzystane środki z usług zakupu energii i dostępu usług internetowych przeznaczyć na wypłaty 
zasiłków z pomocy społecznej – 1.000 zł. 
Pozostała działalność  doŜywianie uczniów w szkołach  
Zwiększenie wydatków o kwotę : 2.750 zł , od miesiąca września br. systematycznie wzrasta liczba 
uczniów korzystających w szkołach z doŜywiania , w związku z powyŜszym kwota ta jest niezbędna 
na opłacenie Ŝywienia za m-c XII br. 
Dz. 900 Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska  zał  nr 2, nr 3 i nr 5 
Oczyszczanie miast i wsi    
Zwiększenie wydatków majątkowych gminy o kwotę : 20.000 zł z przeznaczeniem na udzielenie 
dotacji celowej ZGKMWiK w Rakoniewicach na dofinansowanie zakupu skrapiarki SKN- 500 . 
Dz. 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego     
Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby , zał nr 2 i nr 7 – zwiększenie wydatków o kwotę : 2.500 zł 
- zmniejszenie wydatków do dyspozycji rad sołeckich o kwotę : 2.500 zł  w paragrafie usługi 
remontowe   
- zwiększenie wydatków do dyspozycji rad sołeckich o kwotę : 5.000 zł w paragrafie wynagrodzenia 
bezosobowe Zmiana dotyczy miejscowości Głodno , z w/w kwoty będzie wykonane malowanie sali ( 
na umowę zlecenie ). 
Dz. 926 Kultura fizyczna i sport      
Zadania z zakresu kultury fizycznej i sportu   zał. nr 2  
Zwiększenie wydatków o kwotę : 818 zł  na wydatki bezosobowe z przeznaczeniem na wynagrodzenie 
dla koordynatora sportu.  
Wydatek majątkowy do realizacji w roku 2006 kwota : 4.000 zł  „ Rozbudowa Muzeum PoŜarnictwa 
łącznie z rynkiem Rakoniewice ” , zapisany w załączniku wydatki majątkowe zostaje przeniesiony do 
załącznika Wieloletni program inwestycyjny w tym programy realizowane ze środków pochodzących 
z funduszy strukturalnych .  
 

Załącznik nr 4  - Wieloletni program inwestycyjny  w tym programy realizowane  
ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych 

 
W związku z Uchwałą Nr 24/1058/2006 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  
z dnia 22 listopada 2006r., w której to uchwale Kolegium Izby wskazuje, iŜ zaplanowane nowe 
zadanie  „ Rozbudowa Muzeum PoŜarnictwa łącznie z rynkiem Rakoniewice  dla którego określono 
nakłady inwestycyjne w kwocie :7.500.000 zł w tym w roku 2006  - 4.000 zł  (w uzasadnieniu:  
w związku z trwającymi konsultacjami dotyczącymi zakresu planowanego projektu z Centralnym 
Muzeum PoŜarnictwa w Mysłowicach postanawia się wycofać projekt do czasu ustalenia zakresu 
planowanego zadania i partycypacji w kosztach jego finansowania) 
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Wcześniej przed zmianą zadanie planowano w ramach Wieloletniego Programu Inwestycyjnego w 
wysokości 3.064.000,00. Kolegium Izby wskazuje iŜ niemoŜliwe jest planowanie i dokonywanie 
wydatków inwestycyjnych poza budŜetem.  
W celu usunięcia nieprawidłowości wprowadza się ponownie zadanie do „Wieloletniego Programu 
Inwestycyjnego  w tym programy realizowane ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych ” 
z następującym podziałem środków: zadanie planuje się wykonać z udziałem środków z Centralnego 
Muzeum PoŜarnictwa w Mysłowicach, środków własnych gminy oraz z dotacji Norweskiego 
Mechanizmu Finansowego. Termin realizacji zadania określono  na lata 2008-2009, w tym w roku 
2008- 3.780.498 zł i w roku 2009 – 3.655.600 zł.  
 

Załącznik nr 5 Zestawienie zbiorcze przychodów i wydatków zakładu budŜetowego  
na rok 2006 

 
Zwiększenie przychodów w tym o kwotę : 194.000 zł ze sprzedaŜy usług i z dotacji celowej o kwotę : 20.000 zł. 
Dotacja celowa w kwocie : 20.000 zł będzie przeznaczona na dofinansowanie zakupu skrapiarki SKN-500. 
Zwiększenie wydatków o kwotę : 154.000 zł 
Zwiększenie środków obrotowych na koniec roku o kwotę : 60.000 zł 
 
Na koniec pani Skarbnik odczytała postanowienia Uchwały. 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani Ŝadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

  

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 15 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe projekt Uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Uchwała Nr II/17/2006 w sprawie zmiany w budŜecie miasta i gminy Rakoniewice na 2006r. 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Pkt 11. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś z obecnych na Sesji chciałby zgłosić 

wniosek lub przedstawić informację. 

 

Pierwsza głos zabrała radna Gabriela Cielecka, która poruszyła sprawę budowy drogi 

krajowej, która przebiega przez Rostarzewo. Radna wyjaśniła, Ŝe w chwili obecnej trwa 

budowa odcinków drogi „do” i „od” Rostarzewa. Zapytała, czy podczas budowy nawierzchni 

drogi w samym Rostarzewie, przy okazji będzie wykonane równieŜ zabezpieczenie m.in. 

boczne barierki, sygnalizacja świetlna (czy wykonanie takich zabezpieczeń znajduje się  

w planach tej inwestycji). 
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Odpowiedzi udzielił pan Paweł Sobecki. Wyjaśnił, Ŝe obecnie Generalna Dyrekcja Dróg 

Krajowych i Autostrad kończy realizację pierwszego etapu inwestycji. W nowym roku 

GDDKiA przystąpi do realizacji drugiego etapu – budowy drogi w samym Rostarzewie.  

Do projektu inwestycji opracowany został tzw. projekt organizacji ruchu przez Rostarzewo. 

Pan P. Sobecki wyjaśnił, Ŝe gdyby taki projekt nie został opracowany, wówczas Wojewoda 

nie wydałby pozwolenia na wykonanie inwestycji. Zgodnie z tym projektem będzie 

wyglądało zabezpieczenia w czasie prowadzenia robót. 

 

Radna Gabriela Cielecka wyjaśniła, Ŝe nie chodziło jej o samo zabezpieczenie w trakcie 

wykonywania robót, a o zamontowanie barierek czy świateł (które zwiększyłyby 

bezpieczeństwo ruchu drogowego w Rostarzewie). 

 

Pan Paweł Sobecki poinformował, Ŝe wszystko to, co zostało ujęte w projekcie pozwolenia na 

budowę, zostanie na pewno zrealizowane. Jeśli prace miałyby zostać poszerzone, naleŜy w tej 

sprawie w najbliŜszym czasie rozmawiać z inwestorem. 

 

Radna Gabriela Cielecka zapytała, co przewidywał projekt. 

 

Pan Paweł Sobecki odpowiedział, Ŝe projekt przewidywał postawienie barierek bocznych, ale 

nie pamięta w których konkretnie miejscach.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe w najbliŜszym czasie (około stycznia czy lutego 2007) 

naleŜy zorganizować spotkanie radnych z wykonawcą, a radni mają rozejrzeć się, w których 

miejscach i co naleŜałoby jeszcze zrobić (chodzi m.in. o zamontowanie sygnalizacji 

świetlnych na wzór Wielichowa itd.). Przewodniczący zapewnił, Ŝe kwestia ta nie zostanie 

pozostawiona samej sobie, a radni będą mieli na uwadze ten problem, zwłaszcza, Ŝe miejsca 

niebezpieczne znajdują się np. w Ruchocicach, w Rostarzewie, gdzie chodniki są bardzo 

wąskie, a ruch jest dwustronny. 

Dalej Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe radni otrzymali projekt budŜetu miasta i gminy 

Rakoniewice na rok 2007. Przypomniał, Ŝe zgodnie z przyjętą Uchwałą Rady w sprawie 

procedury uchwalania budŜetu, Komisje Rady w terminie 14 dni od dnia otrzymania projektu 

Uchwały odbywają posiedzenia, na których formułują na piśmie swoje opinie o projekcie 

budŜetu (Przewodniczący poprosił, aby posiedzenia te odbywały się w czwartki). 
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Przewodniczący Rady poinformował równieŜ, Ŝe do połowy stycznia 2007r. będzie 

dyŜurował w Urzędzie Gminy w czwartki, w godzinach od 1300 do 1500 (podał równieŜ swój 

numer telefonu i adres e’mail). 

Przypomniał radnym, Ŝe do 27 grudnia br. są zobowiązani złoŜyć oświadczenia majątkowe 

(pod groźbą utraty mandatu) a do 12 grudnia br. oświadczenia o działalności gospodarczej 

małŜonków. Przypomniał równieŜ o konieczności dostarczenia zdjęć legitymacyjnych, 

niezbędnych do wystawienia legitymacji radnego. 

 

Następnie głos zabrała pani Mirosława Stankowska – sołtys Jabłonny, która w imieniu 

własnym oraz mieszkańców wsi pogratulowała radnym i panu Burmistrzowi wyboru oraz 

podziękowała za pozyskanie gruntu, który ma zostać przeznaczony pod budowę boiska. 

 

Na koniec Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe najbliŜsza Sesja odbędzie 

prawdopodobnie 27 grudnia br., a tym, z którymi nie będzie się do tego czasu widział, złoŜył 

juŜ Ŝyczenia świąteczne. 

       

Pkt 12. Zakończenie obrad.  

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe porządek obrad został wyczerpany, w związku z czym 

ogłosił zakończenie obrad II Sesji V kadencji Rady. 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 27

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Rakoniewice, dnia 13 grudnia 2006r. 

 

Przewodniczący Rady - Gerard Tomiak -  .......................................... 

 

Protokolant – Magdalena Chojnacka - .......................................... 

 

Wykaz dokumentacji protokołu : 

1. Lista obecności radnych. 
2. Program działania Burmistrza Rakoniewic na kadencję 2006 – 2010. 
3. Uchwała Nr II/7/2006 w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady. 
4. Uchwała Komisji BudŜetowej Mienia Komunalnego i Rozwoju Gospodarczego w sprawie 

powołana Przewodniczącego Komisji i jego Zastępcy. 
5. Uchwała Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w sprawie powołana Przewodniczącego 

Komisji i jego Zastępcy. 
6. Uchwała Komisji Rolnictwa i Środowiska Naturalnego w sprawie powołana 

Przewodniczącego Komisji i jego Zastępcy. 
7. Uchwała Komisji ds. Monitorowania Strategii Rozwoju Społeczno-Gospodarczego  

w sprawie powołana Przewodniczącego Komisji i jego Zastępcy. 
8. Uchwała Nr II/8/2006 w sprawie nabycia działki do zasobów mienia komunalnego Gminy 

Rakoniewice. 
9. Uchwała Nr II/9/2006 w sprawie określenia wysokości bonifikat przy sprzedaŜy lokali 

mieszkalnych w budynku stanowiącym własność Gminy Rakoniewice na rzecz 
najemców. 

10. Uchwała Nr II/10/2006 w sprawie określenia wysokości bonifikat przy sprzedaŜy lokalu 
mieszkalnego w budynku stanowiącym własność Gminy Rakoniewice na rzecz najemcy. 

11. Uchwała Nr II/11/2006 w sprawie nadania nazw ulic w mieście Rakoniewice.  
12. Uchwała Nr II/12/2006 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu w skład którego wchodzą działki oznaczone numerami 
geodezyjnymi 331, 332, 333, 334, 335/1, 335/2 połoŜone w miejscowości Rakoniewice. 

13. Uchwała Nr II/13/2006 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu w skład którego wchodzą działki oznaczone numerami 
geodezyjnymi 19/9, 19/10, 942/1, 20/2, 972/1, 972/2, 1015, 941/2, 941/1, 940/1, 17/2, 
1014, 1013, 14/3, 14/4, 15, 971, 970, 969, 968, 967, 966, 965 oraz części działek 943, 
935, 942 połoŜone w miejscowości Rakoniewice, w rejonie ulic Ks. R. Dadaczyńskiego  
i Rzemieślniczej. 

14. Uchwała Nr II/14/2006 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu w skład którego wchodzą działki oznaczone numerami 
geodezyjnymi 795/2, 795/3, 795/5, 795/6 połoŜone w miejscowości Rostarzewo przy  
ul. Polnej. 

15. Uchwała Nr II/15/2006 w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości.  
16. Uchwała Nr II/16/2006 w sprawie wynagrodzenia dla Burmistrza Rakoniewic. 
17. Uchwała Nr II/17/2006 w sprawie zmiany w budŜecie miasta i gminy Rakoniewice  

na 2006r. 
 


